
Fra: Klaus Winterskov  

Emne: SV: Tagprojekt igen igen  

Sendt: 24. januar 2025 15:50 

Til: jesper@kromann-larsen.dk 

 

Hej Jesper  

Jeg havde i dag gennemgang af tagterrassen FA 7, 4. tv. sammen med Hovedstadens. Vi 

prøvede at komme ind til beslagene med et kamera, men dette kunne ikke lade sig gøre. I 

stedet for at åbne op indefra, besluttede vi at Hovedstaden åbner alle tagaltaner udefra. Det vil 

give mindst mulige gener for beboerne, og vil alligevel være den vej man skal ind, hvis der skal 

forstærkes. Hovedstaden forventer at starte inden for 2-3 uger, med forventning om det tager 2 

dage pr. tagterrasse. Der planlægges med små stilladser på tagterrasserne. Jeg laver en 

varsling til alle 4. sale i næste uge, når jeg får endelig bekræftelse fra Hovedstaden.  

 

Alt dokumentations materiale ligger til godkendelse hos statikeren, som har lovet at kigge på det 

hurtigst muligt.  

 

Venlig hilsen 

Klaus Winterskov 

 

 

Fra: Klaus Winterskov  

Sendt: 10. januar 2025 09:26 

Til: jesper@kromann-larsen.dk 

Emne: SV: Tagprojekt igen igen 

 

Hej Jesper  

Godt nytår til jer. Det skulle gerne være året hvor vi får denne sag lukket.  

 

Jeg fik i går besked fra ingeniøren, om at de forstærkningstiltag han havde beskrevet så godt 

som, er godkendt ved statikeren. Det forventes at ligge på skrift i dag. (se i øvrigt vedhæftede)  

 

Jeg har talt med Hovedstadens i dag, omkring deres materiale, som vi havde forståelsen af, 

ville være sendt til statikeren inden jul. Det var det ikke, men de sender det mandag.  

 

Jeg har overblikket over hvilke samlinger der er godkendt, så jeg igangsætter undersøgelserne 

af de øvrige med Hovedstadens. Forventer undersøgelserne kan laves uge 3 eller 4, alt 

afhængig af adgang til boligerne. Jeg tager direkte kontakt til 4. sals ejerne og laver aftaler. I 

først omgang håber vi at kunne komme ind med et kamera, så ikke mere end højst nødvendigt 

skal brydes ned.   

 

Venlig hilsen 

Klaus Winterskov 

 

 

Fra: Jesper Kromann-Larsen 

Sendt: 9. januar 2025 08:20 

Til: Klaus Winterskov 

Emne: Tagprojekt igen igen 



Prioritet: Høj 

 

Kære Klaus, 

Godt Nytår. 

 

Håber 2025 bliver året (og meget gerne primo), hvor vi kan se tilbage på tagprojektet og ikke 

stadig stå midt i det. 

 

Nu er tålmodigheden især blandt 4. sals beboerne og ikke mindst undertegnede for alvor ved at 

slippe op. 

 

En ting er, at der nu er konstateret en eventuel fejl ved nogle beslag, men den resterende 

godkendelsesprocedure er efterhånden meget, meget vanskelig at forstå og mere og mere 

uacceptabel. 

 

Jeg skal mødes og tale med 4. sals beboere og der tales om, at der bliver indkaldt til en 

ekstraordinær generalforsamling vedrørende finansiering af ekstern advokatbistand i forbindelse 

med hele sagen! 

 

Jeg bliver nødt til bede dig om en seriøs redegørelse for både beslagene og især udviklingen i 

kommunikationen med entreprenør og statiker. 

 

Jeg vil således værdsætte, at jeg får en hurtig tilbagemelding. 

 

På forhånd tak. 

 

Bedste hilsner 

Jesper 

 


